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VERSLAG ALGEMENE LEDENVERGADERING 

VRIJDAG 21 OKTOBER 2022 – 20.00 UUR – KANTINE RKVV ROOSENDAAL 
 
Afmeldingen: Wil Neggers, Robbert Kramers, Erwin van Ham, Vincent Bouwens, Ferry Jongenelen en Stijn van Geel. 
 
Tijdens de algemene ledenvergadering hebben Marice Haast, Leo Dam en Jeroen van Beers uit handen van loco-
burgemeester Klaar Koenraad van de gemeente Roosendaal een Koninklijke Onderscheiding mogen ontvangen. Alle 
drie zijn ze benoemt tot Lid in de Orde van Oranje Nassau. 
 
1. Opening 

De vergadering wordt door Jeroen van Beers (voorzitter) geopend.  

“Welkom leden op deze bijzondere ledenvergadering waarin we veel leden gaan jubileren. Trots dat we dat 
als bestuur vanavond weer mogen doen. Tekenend voor onze club dat we hier graag zijn, dat het een plaats 
biedt aan de vele leden en vrijwilligers die het hier naar hun zin hebben, zowel op sportief vlak, de eerste 
twee helften, maar ook op het samenzijn, de derde helft. De sociale cohesie die we met elkaar hebben is het 
fundament van RKVV Roosendaal. Maar we hebben zeker onze zorg in deze moeilijke en rare tijden. Op 
1.800 kilometer van ons wordt een oorlog uitgevochten die ons allen treft, wat gaat Corona ons dit jaar 
weer als uitdaging brengen en de gebeurtenissen in en rond de voetbalstadions. Misschien op zich voor onze 
club een ver van ons bed show, maar toch moeten we met deze gebeurtenissen rekening houden. Gaan 
leden de gas- en elektriciteitsrekening nog kunnen betalen, moeten we wederom een aantal weken dicht 
voor Corona en de slechte voorbeelden binnen de voetbalstadions hebben die weer meer effect binnen de 
velden en rondom de velden. Wij zijn hier als leden aanwezig, laten wij altijd een positieve boodschap naar 
buiten brengen en de eensgezindheid van RKVV Roosendaal symboliseren, negatief zijn is te gemakkelijk. 
Graag wil ik u vragen om 1 minuut stilte te houden voor leden die ons zijn ontvallen, voor leden van onze 
families en vrienden die we hebben verloren, maar ook voor de tragedie die zich op dit moment afspeelt in 
de Oekraïne”.   

 
2. Vaststellen verslag Algemene Ledenvergadering 22 oktober 2021 

Jordy Buijk geeft aan dat hij in het verslag de peiling mist die tijdens de ledenvergadering is gehouden over 
het niet meer contant kunnen betalen in de kantine. Naar de mening van Jordy gaf de algemene 
ledenvergadering destijds aan, dat zij geen voorstander was van het afschaffen van contante betalingen in 
de kantine. 
 
Met bovenstaande toevoeging wordt het verslag vastgesteld. 
 
Aanvullende op bovenstaande geeft Jordy Buijk aan dat het bestuur toch heeft besloten om contante 
betalingen in de kantine niet meer toe te staan. Naar de mening van Jordy moet de algemene 
ledenvergadering hier een besluit overnemen, mede omdat een wettelijk betaalmiddel niet meer wordt 
toegestaan. Peter Reijns (penningmeester) geeft aan, dat met het afschaffen van contante betalingen, het 
bestuur invulling heeft gegeven aan het advies van de onderzoekscommissie naar het kastekort (algemene 
ledenvergadering d.d. 22-10-2021) en de aanbeveling van de kascontrolecommissie (d.d. 14-12-2019). 
Zowel het advies als de aanbeveling zijn door de algemene ledenvergadering destijds omarmt. Daarnaast 
heeft het bestuur als alternatief betaalmiddel het “Splitt-systeem” geïntroduceerd. 
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 Piet Bruijns geeft aan dat actuele informatie op de website nog steeds ontbreekt. Door Jeroen van Beers 

wordt aangegeven dat dit een punt van aandacht blijft, mede doordat wij op het gebied van communicatie 
diverse functies niet ingevuld kunnen krijgen. 
Ludo Matheusen vraagt of er al een huishoudelijk reglement is opgesteld. Door Edwin van den Bemt 
(secretaris) wordt aangegeven, dat dit nog niet is gebeurd en dat dit gekoppeld wordt aan de herziening 
van de statuten. Tevens wordt door Ludo Matheussen gevraagd of de problematiek rondom de 
scheidsrechters bij de lagere senioren is opgelost. Door Jeroen van Beers (voorzitter) wordt aangegeven, 
dat dit in de leidersvergadering van de lagere senioren is besproken en naar zijn mening is afgedaan. Blijft 
wel dat er een tekort aan scheidsrechters is, waardoor lagere senioren elftallen vaak hun eigen wedstrijden 
moeten fluiten. 

  
3. Jaarverslag 2021-2022 secretaris 

Het verslag wordt door Edwin van den Bemt (secretaris) toegelicht. Het verslag is ook op de website terug 
te vinden. 

  
4. Financieel jaarverslag 2021-2022 

Peter Reijns (penningmeester) geeft een toelichting op de cijfers over het seizoen 2021-2022. Het seizoen 
wordt afgesloten met een positief resultaat van € 40.428. Het resultaat wordt toegevoegd aan de algemene 
reserve. Het eigen vermogen neemt hiermee toe tot € 143.137. 
Piet Bruijns vraagt waarom ondanks de aanzienlijke stijging van de omzet van de kantine en evenementen 
de bruto marge maar beperkt positief is. Peter Reijns (penningmeester) geeft aan dat bij het opstellen van 
de begroting per abuis is uitgegaan van een te hoge bruto marge. Ludo Matheusen geeft aan de realisatie 
van het pupillenveld toch bekostigd wordt uit de ING sponsor gelden. Peter Reijns (penningmeester) 
bevestigd dit. Ronald van der Vliet vraagt waarom de kosten voor de kantine circa € 39.000 hoger zijn dan 
geraamd. Door Peter Reijns (penningmeester) wordt aangegeven, dat hier de kosten voor de 
geluidsinstallatie en het nieuwe meubilair onder zijn verantwoord. 
 
De ledenvergadering stemt in met het financieel jaarverslag 2021-2022. 
 

5. Verslag kascontrole commissie 
Door Ruud de Wit wordt het verslag van de kascontrole commissie voorgelezen. De kascontrole commissie 
adviseert de algemene ledenvergadering het bestuur decharge te verlenen over het seizoen 2021/2022 en 
in te stemmen met een verlenging van de termijn voor het opmaken en vaststellen van de jaarstukken met 
6 maanden. 
 
De algemene ledenvergadering neemt het advies van de kascontrole commissie over. 
 

6. Verkiezen kascontrole commissie  
Ruud de Wit treedt af. Hij wordt door Jeroen van Beers (voorzitter) bedankt voor zijn bijdrage de afgelopen 
drie jaar. Bas Rademakers wordt voorgedragen om de vacante positie in de kascontrole commissie in te 
vullen. De ledenvergadering stemt hiermee in. 
 

7. Mededelingen bestuur 
Door Jeroen van Beers (voorzitter) worden de volgende ontwikkelingen genoemd die het afgelopen seizoen 
zijn gerealiseerd of die de komende periode de aandacht krijgen: 
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▪ Kantine commissie met voorzitter (periodiek aansluiten bij bestuursvergaderingen) 
▪ Diversiteit in personeel kantine, op zoek naar nieuwe en jonge aanwas 
▪ Statiegeld op blikjes en flesjes worden geheven, bijdrage gescheiden afvalinzameling 
▪ Ander meubilair besteld voor in de kantine 
▪ Permanente darthoek ingericht 
▪ Contractueel betere voorwaarden kledingsponsering (meer rechtstreeks naar de club, commerciële 

waarde) 
▪ Aankleding sportpark (vlaggen etc.) 
▪ Sponsor het gevoel van thuiskomen geven 
▪ Voetbal en niet voetbal activiteiten benoemen 
▪ Social media nog beter inzetten 
▪ Opstarten en vormgeving toernooi commissie 
▪ Goede bespreekruimtes 
▪ Buitenterras realiseren 
▪ Goede geluidsinstallatie 
▪ Pupillenveld omwisselen veld 6 naar veld 5 (i.v.m. verlichting) 
▪ MP veld centraal tussen veld 3, 4 en 5 
▪ Uitbreiding kleedlokalen 
▪ Uitbreiding dames/meisjes lokalen (vb. mix teams) 
▪ Kreukelz is verplaatst en hebben nu een eigen gedeelte met portacabins. Er zijn vanaf seizoen 2021-

2022 3 units beschikbaar voor de technische Commissie 
▪ Uitstraling kleding 
▪ Er is een camerasysteem aangekocht wat beschikbaar is voor elk elftal 
▪ Faciliteren van de vrijwilligers(kleding) 
▪ Financieel in control blijven  
▪ Blijven voldoen aan wet- en regelgeving   
▪ Financieel gezonde vereniging met de capaciteit om tegenslagen en cashflowfluctuaties op te kunnen 

vangen (vormen financiële calamiteitenbuffer)  
▪ Meerjaren onderhouds- en vervangingsplanning hanteren (vormen voorziening groot onderhoud)  
▪ Het aanstellen van een maatschappelijk coördinator 
▪ Het eerste elftal bestaat voor 65% uit spelers die actief zijn geweest in de eigen jeugdopleiding 
▪ Het O23 elftal zal in 2021-2022 starten op hoofdklasse niveau  
▪ Het O23 elftal zal vanaf 2024-2025 op divisieniveau actief zijn  
▪ Het O23 elftal bestaat voor 75% uit spelers die uit de eigen jeugdopleiding actief zijn geweest. 
▪ 2e dameselftal helaas opgeheven 
▪ In alle elftallen van de damesafdeling speelt minimaal 60% speelsters vanuit de eigen jeugdafdeling 
▪ Extra doelen aangeschaft 
▪ Optimaliseren afstemming tussen de commissies en het wedstrijdsecretariaat 
▪ Intern centraal overleg geweest (TC, coördinatoren, wedstrijdsecretariaat, etc.) om de 

voetbalactiviteiten goed te laten verlopen 
 

Jordy Buijk vraagt wat de visie is achter het aanschaffen van een camerasysteem. Jeroen van Beers 
(voorzitter) geeft aan dat het TC hierop beleid heeft ontwikkeld het doel van het camerasysteem is om 
spelsituaties te analyseren. Het is de bedoeling om het systeem breed in te zetten voor de gehele 
vereniging, waarbij het niet gaat om alleen de voetbaltechnische aspecten, maar kan het systeem 
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bijvoorbeeld ook ingezet worden om een kampioenswedstrijd te filmen. Voor gebruik van het systeem 
moet contact worden opgenomen met de TC. 
 
Jordy Buijk vraagt hoe tegen het dames/meisjesvoetbal wordt aangekeken. Jeroen van Beers (voorzitter) 
geeft aan, dat we streven naar een brede dames/meisjes afdeling waardoor het ook mogelijk wordt om 
door middel van (door) selecteren een hoger niveau te realiseren. Door de (nog) beperkte omvang van het 
aantal dames/meisjes is dit nog niet mogelijk. 
 
Adrie Braat vraagt aandacht voor de bezetting van de kleedkamers op zaterdag. Elftallen moeten zich 
houden aan de kleedkamer indeling en niet zelf zich een andere kleedkamer toe-eigenen. Door Jeroen van 
Beers (voorzitter) wordt dit onderkent. Wij zijn ook in gesprek met de gemeente Roosendaal om te komen 
tot een uitbreiding van de kleedaccommodatie. 

 
8. Begroting 2022-2023 

Door Peter Reijns (penningmeester) wordt een toelichting gegeven op de begroting 2022-2023. De 
begroting sluit met een positief saldo van € 7.500. De stijging van de energiekosten (gas en elektra) hebben 
wij op basis van de huidige inzichten verwerkt in de begroting. Wij zijn in overleg met de gemeente 
Roosendaal (sluit de energiecontracten af) over de effecten van de gestegen kosten. Mocht blijken, dat de 
kosten meer gaan toenemen dan nu voorzien in de begroting, dan kan het mogelijk zijn dat wij de leden om 
een aanvullende contributiebijdrage gaan vragen. Wij zullen hiervoor dan een nieuwe algemene 
ledenvergadering uitschrijven. 
 
Jordy Buijk vraagt of de in de statuten toegestane contributieverhoging van 5% niet toereikend is. Door 
Peter Reijns (penningmeester) wordt hierop geantwoord dat dit nog niet in te schatten is. Bovendien heeft 
de 5% betrekking op de jaarlijks te verhogen contributie voor het nieuwe seizoen. Het gaat hier om een 
mogelijke tussentijdse extra contributiebijdrage. 
Jelle Leenaerts vraagt aandacht voor het spaarzaam omgaan met energie, bijvoorbeeld de 
watertemperatuur van de douches. Door Peter Reijns (penningmeester) wordt aangegeven dat niet zonder 
meer de temperatuur verlaagd kan worden ook gelet op de kans op legionella. Ludo Matheussen geeft aan 
dat bij een mogelijk tekort er ook ingeteerd kan worden op het eigen vermogen. Peter Reijns bevestigd dit, 
hij geeft hierbij wel aan dat we oog moet blijven houden voor een gezonde financiële positie van onze 
vereniging. 

  
 De begroting wordt door de ledenvergadering vastgesteld. 
 
9. Voorstellen vanuit leden  

Jordy Buijk heeft via een email aangegeven, dat hij graag het besluit om enkel het toestaan van pinnen op 
onze vereniging wil bespreken. Bij agendapunt 2 is hierop ingegaan.  

  
10. Bestuursverkiezing  
 Aftredend en herkiesbaar zijn: 

▪ Jeroen van Beers – voorzitter 
▪ André Broeke – vice voorzitter 
▪ Peter Reijns – penningmeester 
▪ Peter Schellingerhout – voorzitter commissie normen en waarden 
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De algemene ledenvergadering stemt in met de herbenoeming. 
 

Jeroen van Beers (voorzitter) geeft aan dat Peter Reijns (penningmeester), Peter Schellingerhout (voorzitter 
commissie normen en waarden en Edwin van den Bemt (secretaris) hebben aangegeven, dat zijn na het 
seizoen 2022-2023 hun functie in het bestuur neerleggen. Jeroen van Beers (voorzitter) doet een beroep op 
de ledenvergadering om mee te denken/te zoeken naar vervangers. 

 
11. Huldiging jubilarissen 
 Voor hun 50 jarig lidmaatschap worden gehuldigd: 

▪ Kees Vogel 
▪ Marice Haast 
▪ Piet Bruijns 
▪ Ronald van der Vliet  
▪ Peter Schellingerhout 

 
Voor hun 25 jarig lidmaatschap worden gehuldigd: 
▪ Tim Beverloo 
▪ Michael Potters 
▪ Teun Bakker 
▪ Tim Willemsen 
▪ Niels Drooger 
▪ Mike Dirven 
▪ Tom Schellingerhout 
▪ Jeroen van Oorschot. 

 
Thijs van de Vijfeijken, Wesley Beenakkers, Wil Neggers, Robbert Kramers, Erwin van Ham, Ruud de Keiser, 
Rinus Buys, Martijn van Aalst, Vincent Bouwens en Stijn van Geel zijn ook 25 jaar lid van onze vereniging. 
Om uiteenlopende redenen konden zij niet bij de ledenvergadering aanwezig zijn. 
 
Erelidmaaschap 
Jack Zagers is tijdens de ledenvergadering voor zijn verdiensten voor onze vereniging benoemd tot erelid 
van RKVV Roosendaal. 
 
Door Jeroen van Beers (voorzitter) is ook stilgestaan bij de positieve ontwikkeling die de toernooi- en 
kantinecommissie hebben doorgemaakt het afgelopen seizoen. Gijs Bogers, Luuk van Beers en Thomas van 
Ineveld zijn hiervoor in het zonnetje gezet. 

  
12. Rondvraag  

Jelle Leenaerts geeft aan dat hij en Ferry Jongenelen na dit seizoen uit het bestuur van de 
supportersvereniging stappen. Jelle doet een oproep aan de ledenvergadering of eventuele kandidaten, die 
de functie van Jelle en Ferry over willen nemen, zich bij hen willen melden. 

 
13. Sluiting 

Jeroen van Beers (voorzitter) sluit om 22.30uur de vergadering. 
 


